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Dnr  Kommunstyrelsens planutskott 2015-02-18 § 13 

Granskning av detaljplan för Fågelvik 1:334, Ingarö 

 
Planutskottets beslut 
 

1. Samrådsredogörelsen godkänns. 

2. Uppdra åt samhällsbyggnadsavdelningen att låta granska detaljplan. 

 
Beslutsnivå 

Kommunstyrelsens planutskott 
 
Ärendebeskrivning 

I samrådshandlingen för detaljplan Fågelvik 1:334, Ingarö, prövades 

möjligheten att utöka befintligt u-område (område för allmänna 

underjordiska ledningar) till förmån för huvudledning för kommunalt vatten 

och avlopp. Planarbetet startades enligt s.k. enkelt planförfarande. Under 

samrådet inkom synpunkter som föranleder att planförfarandet ändras till 

normalt, samt att möjligheten att anlägga en gång- och cykelväg prövas i 

samma detaljplan. 
 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse, Granskning av detaljplan för Fågelvik 1:334, Ingarö, 2015-

01-26. 

 
Yrkanden 

Malin Bellander (M), Allan Sooman (FP) och Ina Ununger (C) yrkar bifall 

till tjänsteskrivelsens förslag till beslut. 

 

Malin Åberg-Aas (MP) yrkar på att ärendet ska återremitteras. 

 

Allan Sooman (FP) yrkar avslag på Åberg-Aas (MP) återremissyrkande. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om utskottet beslutar att återremittera ärendet eller 

avgöra ärendet idag. Ordföranden finner att ärendet ska avgöras idag. 

 

Ordföranden frågar om utskottet beslutar enligt  tjänsteskrivelsens förslag 

till beslut och finner att utskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag till 

beslut. 
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Reservationer och protokollsanteckningar 

Malin Åberg-Aas (MP) lämnar följande skriftliga reservation: 

”Miljöpartiet reserverar sig mot beslutet till att låta granska planförslaget 

eftersom nämnden inte fick plankarta och planhandlingar utskickade utan 

bara samrådsredogörelsen. Vi ser det som omöjligt att godkänna vidare 

hantering i planprocessen när nämnden inte har fått se hur förslaget till 

granskning ser ut.” 

 
Sändlista 

Samhällsbyggnads- och tillväxtsektorn 

 

_______ 

  


